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Geachte gemeenteraad van de Gemeente Krimpenerwaard 

Ik ben Stefan van der Vlist en namens Volleybal Club Haastrecht deel ik graag onze zienswijze 

op het Sportaccommodatieplan zoals deze nu door de Gemeente Krimpenerwaard is 

voorgesteld.  

Te beginnen met de tarieven.  

Begin 2009, ruim 10 jaar geleden, hebben wij als VCH een soortgelijk overleg gehad met de 

toenmalige Gemeente Vlist. Het voornemen was destijds om de zaalhuur kostendekkend te 

maken door de huren te verhogen met ruim 20% in een tijdsbestek van 3 jaar. Deze 

excessieve kostenverhoging is toen niet doorgegaan. Maar nu staan we helaas weer hier, 

omdat de hele discussie 10 jaar na dato helaas weer wordt herhaald. 

Het voornemen vanuit de Gemeente Krimpenerwaard is om de huren in overeenstemming 

te brengen met omliggende gemeentes. De huidige huur is € 34,38. Het voornemen is om de 

huur met € 6,- per uur te verhogen. Een stijging van maar liefst 17,45%. Volgens het 

Sportaccommodatieplan leidt dit op termijn tot ca. € 25.000,- meerkosten voor verenigingen 

samen per jaar. 

Op basis van informatie uit het Sportaccommodatieplan werden alle accommodaties in 2017 

voor 19.901 uur voor onderwijs en 11.650 uur voor Sport gebruikt. 11.650 uur * € 6 is 

volgens onze berekening geen € 25.000, maar maar liefst € 70.000 per jaar. 

Het gemiddelde benchmark tarief van een accommodatie ligt volgens het 

accommodatieplan op € 46,66 per uur. Dat is fors hoger dan de gemiddelde prijs in de 

Krimpenerwaard. Over de manier hoe de benchmark tot stand is gekomen of welke 

gegevens hiervoor zijn gebruikt, is helaas niet duidelijk en willen wij graag nader toegelicht 

zien. VCH vraag zich namelijk af of er ook is gekeken naar hoeveel velden er in een 

accommodatie zitten. Voorbeeld De Zebra en De Mammoet in Gouda, die zijn met € 57,20 

per uur fors duurder dan onze zaal in Haastrecht. Echter De Zebra herbergt vier 

volleybalvelden en Concordia twee velden. De kosten per volleybalveld bedragen in Gouda 

zodoende slechts € 14,30 per uur, terwijl wij nu al op ruim € 17 zitten en mogelijk 

doorstijgen naar ruim € 20 per veld per uur. Ook De Noort Syde in Oudewater en Sporthal De 

Vaart in Linschoten zijn met respectievelijk € 15,50 en € 15,03 per veld nu al goedkoper dan 

onze zaal in Haastrecht. 

Als de gemeente zich verantwoordelijk voelt voor een betaalbaar sportaanbod als 

basisniveau is een prijsverhoging van ruim € 6,- per uur in strijd met deze doelstellingen en 

heeft zij mogelijk een onjuiste vergelijking gemaakt met de omliggende gemeentes. 

 

Beheer en exploitatie 

Inzake de opmerking  in het Sportaccommodatieplan dat beheer en exploitatie van de 

(binnen) sportvoorzieningen niet per definitie een overheidstaak is, vroegen wij ons af of dat 

in strijd is met de eis vanuit de landelijke overheid dat de gemeente gymaccommodaties 

dient te faciliteren de in die plaats aanwezige basisscholen. Nu wordt gedaan alsof wij de 

gemeente geld kosten wanneer wij als vereniging de accommodatie uren. Dit vanwege een 
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financieel tekort bij de sportaccommodaties. Naar ons idee zal dit tekort alleen maar 

toenemen vanwege het wegvallen van de huurbaten wanneer de verenigingen geen of 

minder gebruik meer maken van de accommodaties in de gemeente Krimpenerwaard. De 

kosten zullen grotendeels ongewijzigd blijven, omdat de faciliteiten in stand gehouden 

dienen te worden voor de basisscholen. 

Tevens merken wij op dat het aantal uren gebruik kan worden vergroot door de 

accommodaties niet gedurende de hele schoolvakantie te sluiten. Komend seizoen kunnen 

wij vanaf 2 september weer de zaal in. De eerste reguliere wedstrijden zijn gepland in de 

week van 16 tot en met 21 september. Een team heeft maximaal 3 en misschien maar 2 keer 

getraind voordat zij hun eerste wedstrijd hebben. Dat is naar onze mening veel te weinig. 

Een voorstel is dan ook om de accommodaties minimaal de laatste twee weken van de 

schoolvakanties open te stellen. 

Inzake onze visie op de beheer en exploitatie sluiten wij ons verder aan bij 

Volleybalvereniging Voleco. Om een reactie op het concept sport accommodatieplan te 

kunnen geven is het belangrijk om te weten wat de lange termijn visie is van de gemeente 

op het gebied van sporten en bewegen. Wij zien deze visie als basis voor de te maken 

keuzes. Voor ons als vereniging is deze gemeentelijke visie niet duidelijk. Daarom kunnen wij 

als volleybalvereniging geen reactie geven op het plan wat nu voorligt. Daarnaast hebben wij 

deze gemeentelijke visie nodig voor de toekomstvisie van onze vereniging. 

Namens het Volleybal Club Haastrecht danken wij u voor uw aandacht. 

 


